
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde den 18 juni 2013 

Til stede var Jette, Carina, Lars + Rene via telefon. 

 Status på energimærke.  
Er i gang, Henrik er ansvarlig. 

 Status på vedligeholdelsesplan.  
Tilbud på vedligeholdelsesplan indhentes hos Deas.  
Skal ligge klar inden generalforsamling 2014 

 Grundejerforeningsmødet 
Diverse info fra Jette og Carina. 

 Besvarelse af diverse mails. 
 

 
 
 
 

 


